
Bestyrelsesmøde GF Havstokken  

- 17/1 2024 

I mødet deltog: Michael Falk (formand), Christian Mogensen (kasserer) og Martin Strecker (sekretær) 

 

Dagsorden: 

1. Unity – platform til grundejerforeninger 

2. Facebookgruppe 

3. Fælles trailer 

4. Hastighedsbegrænsning malet på vejen 

5. Skilt vedr. blind vej 

6. Årshjul 

7. Regnskab og budget 2023-2024 

8. Planlægning af generalforsamling 

9. Evt. 

 

Ad pkt. 1 - Unyti 

Vi er blevet kontaktet af Unyti, som er en platform for grundejerforeninger, hvor der både er mulighed for 

at kommunikere med andre medlemmer samt bestyrelsen. Derudover har det en masse andre funktioner. 

Prisen er 2495 eks. moms årligt. Bestyrelsen diskuterede om hvorvidt dette kunne være et godt tiltag for 

Havstokken, og om der overhovedet er et behov for dette. Man kan se mere på https://unyti.app/ 

- Bestyrelsen modtager meget gerne input fra øvrige medlemmer, for at kunne vurdere eventuel 

interesse. 

 

Ad pkt. 2 - Facebookgruppe 

Et medlem har foreslået, at vi opretter en Facebookgruppe til grundejerforeningen. Vi har før drøftet dette 

punkt, men ikke til ende. Vi drøftede derfor retningslinjer på mødet. Bestyrelsen er ikke afvisende, men er 

enige om, at en sådan facebookgruppe ikke skulle være et formelt sted, hvor der bliver delt information, 

drøftet beslutninger mm, da ikke alle har/ønsker at være på Facebook. Gruppen kunne derimod bruges til 

at dele viden, efterspørge tips og tricks til diverse ifm. med boligen etc. 

- Bestyrelsen modtager meget gerne input fra øvrige medlemmer, for at kunne vurdere eventuel 

interesse. 

  

Ad pkt. 3 – Fælles trailer 

Det er blevet foreslået, at vi anskaffer os en fælles trailer, som man kan låne. 

- Bestyrelsen har drøftet fordele og ulemper. Ulemperne er bl.a. udgifter (køb af trailer, 

registreringsafgift, vedligehold), opbevaring, dagligt ansvar etc. Derfor har bestyrelsen valgt ikke at 

gå videre med dette på nuværende tidspunkt. 

https://unyti.app/


Ad pkt. 4 – Hastighedsbegrænsning malet på vejen 

Intet nyt. Der følges op næste gang. 

 

Ad pkt. 5 – Skilt vedr. blind vej 

I forbindelse med udskiftning af vejskilte i kommunen, fremgår det ikke, at Stokkemarkevej er en blind vej. 

Derfor har Martin kontaktet Herlev kommune i starten af november ift. en løsning på dette, og afventer 

stadig svar. Martin forsøger at tage telefonisk kontakt. 

 

Ad pkt. 6 - Årshjul 

Christian præsenterede et årshjul med opgaver, som bestyrelsen skal være opmærksom på. Denne er 

udarbejdet for at sikre, at alt bliver husket i løbet af året. Dokumentet ligger kun tilgængeligt for 

bestyrelsen. 

 

Ad pkt. 7 – Regnskab og budget 2023-2024 

Christian præsenterede regnskab og budget, som også bliver gennemgået på generalforsamlingen. 

Bestyrelsen synes det ser fornuftigt ud, og det er klar til revidering. 

 

Ad pkt. 8 – Planlægning af generalforsamling 

Generalforsamlingen løber af sted onsdag d. 21/2 kl. 19:00. 

Indkaldelse kommer senest 14 dage før. 

- Michael genopstiller som formand 

- Christian genopstiller som kasserer 

Vi mangler en dirigent. Hvis man har interesse, bedes man kontakte en i bestyrelsen snarest. 

 

Ad pkt. 9 – Evt. 

Intet at bemærke 

 

 

 

Mødet blev afviklet hos Christian 

Referent – Martin Strecker 


